
 

Protokoll Årsmøtet 2024 

Støtteforeninga for Harstad sykehus 

Tirsdag 19. mars 2024 på Kantina Rådhuset 

Innkallinga som var sendt ut og lagt på vår hjemmeside hadde oppstart kl. 18:00, mens 
ved en inkurie var det satt kl. 19:00 på facebooksida. Vi startet derfor med å åpne 
Kvæfjordkaka og drikke kaffe mens folk pratet ved bordene fram til kl. 18:30.Det hadde 
møtt 15 personer da Jan Arne Lund startet med sin forelesning om beinskjørhet, 
kjennetegn, behandling og forebygging. Forelesning med spørsmål var ferdig til kl. 19:30 
Så startet Årsmøtet.  

Den utsendte saksliste: 

1) Konstituering 
a. Velkommen 
b. Godkjenning av innkalling 
c. Godkjenning av saksliste 
d. Valg av ordstyrer 
e. Valg av sekretær 
f. Valg av protokollunderskrivere 
g. Eventuelt valg av tellekorps 

2) Årsberetning 2023 
3) Regnskap 2023 med revisorberetning 
4) Uttalelser/vedtak 
5) Arbeidsplan 
6) Valg: 

a. Leder 
b. 3 styremedlemmer 
c. 2 varamedlemmer 
d. Valg av revisor 
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Sak 1:  Konstituering: 

Viktor åpnet med å ønske de 13 oppmøtte medlemmene velkommen. 

Innkallinga ble godkjent, sakslista godkjent. Som ordstyrer for Årsmøtet ble Viktor 
Johnsen valgt, som referent ble Frode Bygdnes valgt.  

Til å underskrive protokollen ble Arne Gunnar Olsen og Randi Steinli Pedersen valgt.  

Da det hverken var kontroversielle saker oppe eller mange tilstede, fant årsmøtet ut 
at vi ikke trengte tellekorps. 

Sak 2:  Årsberetning 2023 

Viktor Johnsen leste opp styrets årsberetning. Styret fikk ros for de avgjørelsene som 
var gjort av styret. Årsmøtet godkjente styrets beretning. 

Sak 3: Regnskap med revisjonsberetning 

Kasserer Margareth Bakken la fram regnskapet med et overskudd på kr. 55 082,- og ei 
beholdning på kr. 152 814,- Regnskapet er revidert og funnet i orden av vår valgte 
revisor Ole Stig Eidissen, statsautorisert regnskapsfører.  

Årsmøtet påpekte at foreninga har en dårlig avtale med banken og at dette bør følges 
opp.  

Regnskapet ble godkjent. 

Sak 4: Uttalelser/vedtak 

Styret foreslår uendra kontingent for neste år. Dette ble vedtatt. 

Det er ikke kommet inn andre forslag til uttalelser eller til vedtak.  

Sak 5: Arbeidsplan 

Styret meldte at det blir styremøter første tirsdag i hver måned med unntak av 
sommerferien.  

Nå planlegges det nytt dialogmøte med de andre støtteforeningene på Tjeldsundkroa 
lørdag den 6. april. Her vil Helse Nord sine omstillingsplaner og spareplaner bli 
drøftet.  

Støtteforeninga må følge med på både Helse Nord og UNN sine styremøter og være 
forberedt på innsparingstiltak som kan medføre reduksjon i tjenestetilbudet for vårt 
sykehus. Vi må og følge opp kravet om renovering og nybygg av Harstad sykehus. 
Spesielt må vi være våken på at senger ikke blir fjernet ved raskere utskriving av 
pasienter til primærhelsetjenesten, særlig når Helsehuset står ferdig. Årsmøtet  
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støtter styrets arbeid med å bygge allianse mellom fagfolk og støtteforeninger i 
regionen vår. Vi må stå på for å beholde det gode fagmiljøet som er ved sykehuset.  

Støtteforeninga må og være våken for at Helse Nord er et prøvefylke for endringer på 
nasjonalt nivå i helsepolitikken. Årsmøte ga flere gode innspill til arbeidsplanen som 
styret noterte ned. 

Sak 6: Valg 

Valgkomiteens leder Kirsten Evjen la fram komiteens forslag til nytt styre.  

Gjenvalg av leder Viktor Johnsen for ett år, han ble valgt ved akklamasjon. 

Gjenvalg på Margareth Bakken for to år. Hun ble enstemmig valgt. 

Gjenvalg på Rolf F. Bendiksen for to år. Han ble enstemmig valgt. 

Ny i styret ble Ingrid Klein Hedlund foreslått. Hun ble enstemmig valgt for to år. 

Som første vara ble Helge Eriksen foreslått. Han ble enstemmig valgt for ett år. 

Som andre vara ble Terje Jakobsen foreslått gjenvalgt for ett år. Han ble enstemmig 
valgt. 

Ole Stig Eidissen ble gjenvalgt som revisor. 

Møtet var ferdig kl. 21:10 
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